
ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

         İlimiz Sason İlçesine bağlı Derince köyünde yapılması planlanan Sağlık evi Devlet 
Su  işlerinin itirazı nedeniyle yapılamayan sağlık evinin meşeli köyüne yapılması ile ilgili 
komisyonumuzun ;  
 
    Yaptığı inceleme ve görüşmeler neticesinde Sağlık Evinin Meşeli köyüne yapılmasında 
ve bütçe imkanları dahilinde yatırım programına alınması herhangi bir sakınca olmadığı 
kanaatine varmıştır. 
 
     Bilgi gereği için İl Genel Meclis Başkanlığına arz olunur. 
 
 
 
 
 
 

 
                         
 
İshak YAMAN                 Medeni ALİOĞLU                 İbrahim AĞAR          
 
 
 
 
 
Abdullah TEKİN                      Faik BABAT  

 
 
 
 
 

 

 
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

           Batman İlimizin Merkeze bağlı hürriyet mahallesinde mevcut üç nolu Sağlık 
ocağının binası fiziki olarak binadaki teçhizatların da yetersiz olduğundan dolayı verilmiş 
olan önerge için komisyon olarak toplandık; 
 
 Yaptığımız inceleme ve araştırmalar sonucunda Merkezde bulunan üç nolu Sağlık 
Ocağının, hem iç taraftan ve dış taraftan tamamen boyalarının döküldüğü, yeni boya 
yapılması gerektiğini, ayrıca çevresindeki düzenlemenin yapılması şart malzemelerdeki 
eksiklik olduğunu tespit ettik. Bu eksikliklerin bütçe imkanları doğrultusunda 
tamamlanmasını talep ediyoruz. 
 
         Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
 

 
                     
 
M.Metin YALÇIN  Kadri YILDIRIM    İbrahim AĞAR     Abdullah TEKİN  Faik BABAT  

 
 
 
 
 

 

 
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

            İlimiz Beşiri İlçesine bağlı Çevrimova köyünde mevcut bulunan Sağlık evinin sağlığa 
elverişli bir evde yapılıp yapılmadığı ile ilgili verilen önerge komisyonumuzca yapmış olduğu 
araştırma inceleme sonucunda şu anda hizmet verilen Sağlık evinin sağlığa uygun olmadığı 
köyümüze yeni bir Sağlık evinin yapılmasının bütçe imkanları doğrultusunda öncelik sırasına 
göre yatırım programına alınmasını  
 
          Meclisimizin takdirlerine arz ederiz. 
 

 
 
 

                         
 
M.Metin YALÇIN      Kadri YILDIRIM     İbrahim AĞAR     Abdullah TEKİN   Faik BABAT  

 
 
 
 
 

  
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

            İlimmiz Sason ilçesi Derince köyünde yapılması planlanan sağlık evi Devlet Su 
İşlerinin itirazı sebebiyle yapılamadı.  
 
         Sağlık evinin ilçeli köyünde yapılması hususunda  
          Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
Veysi ATILGAN                         Dicle Manap  
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

            İlimiz Kozluk ilçesine bağlı Taşlıdere köyüne bağlı, Kaplıca Sağlık Ocağı hizmete 
cevap vermediğinden gerekenin yepılmesı ile ilgili verilen önerge hakkındaki Çevre ve 
Sağlık  Komisyonu olarak toplandık. 
 
            Yaptığımız inceleme ve araştırmalara göre İlimiz Kozluk ilçesine bağlı Taşlıdere 
köyüne bağlı, Kaplıca Sağlık Ocağında hem malzeme hemde çevre düzeninde sıkıntılar 
yaşanmaktadır, bina eski olduğundan bakımının yapılması gerekmektedir, bu eksikliklerin 
ve sağlık ocağının fiziki durumunun bütçe imkanları doğrultusunda düzeltilmesini 
 
          Meclisimizin takdirlerine arz ederiz. 
 

 
 
 

                         
 
M.Metin YALÇIN      Kadri YILDIRIM     İbrahim AĞAR     Abdullah TEKİN   Faik BABAT  

 
 
 
 
 

 

 
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

            İlimiz Merkeze bağlı Erköklü (İrmi) köyünde bulunan Sağlık evi 
kullanılmadığından dolayı köy tüzel kişiliğine devir  edilip köy yararına kullanılması 
talebi ile ilgili verilen önerge hakkındaki olarak toplandık. 
 
            Yaptığımız inceleme ve araştırmalara göre Erköklü köyünde bulunan Sağlık evinin 
çoktan kapandığını tespit ettik, Halk Sağlığı şube müdürü ile yaptığımız görüşmelerde 
köyümüzde bulunan sağlık evinin köyümüz şehir merkezine çok yakın olduğu için 
kapatıldığı ve bu yerin köy tüzel kişiliğine terkedilmesinin hiçbir mahsuru olmadığını 
öğrendik. Bu sağlık evinin köy tüzel kişiliğine devir edilmesini talep ediyoruz. 
 
          Meclisimizin takdirlerine arz ederiz. 
 

 
 
 

                         
 
İshak YAMAN, Medeni ALİOĞLU, İbrahim AĞAR, Abdullah TEKİN, Faik BABAT 
 
 
 

 

 
 

 



ÇEVRE VE SAĞLIK KOMİSYONU RAPORU 
İL GENEL MECLİS BAŞKANLIĞINA  

 

          Batman İlimize bağlı Merkez Kadın Doğum ve Çocuk Hastanesinde var olan 
personelin yetersiz olduğundan konu ile ilgili komisyonun araştırılıp rapor etmesi ile ilgili 
verilen önerge için komisyon olarak toplandık. 
 
          Yaptığımız inceleme ve araştırmalar sonucunda İlimizin nüfusunu hızlı artışından 
kaynaklanan ve Kadın Doğum Hastanesinin yetersiz kaldığı ve yatak sayısının az 
olmasından dolayı sıkıntı yaşandığını tespit ettik. Eski bina olması nedeniyle yeni 
yapılacak olan Doğum hastanesinde dolayı ek bir tedbir almanın sıkıntı olacağını 
kanaatine vardık.Ama plan ve bütçede yaptığımız görüşmelerde acil iş için en azından 
200.000.00 TL’nin tahsis edileceğini vurgulayarak özellikle kadın doğum acil bölümü için 
en az 2 pratisyen hekim daha görevlendirilmesini ve acildeki hemşire ve sağlık memuru 
takviye edilmesini talep ediyoruz. 
 
          Gereğinin yapılmasını arz ederiz. 
 
  
 

 
                         
 
M.Metin YALÇIN                   Kadri YILDIRIM                  İbrahim AĞAR          
 
 
 
 
 
Abdullah TEKİN                      Faik BABAT  
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